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Protokół 

posiedzenia Rady Osiedla Blachownia 
z dnia 08.05.2018roku 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:30 i prowadziła je przewodnicząca RO Blachownia 
Małgorzata Lipczyńska, która na wstępie: 

1) Stwierdziła na podstawie listy obecności, że w posiedzeniu bierze udział 9 członków Rady 
Osiedla Blachownia. co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał ; 

2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Małgorzacie Lipczyńskiej; 
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu, do 

którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Blachownia nie wnieśli 
uwag; 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie zebrania i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie sprawozdania z poprzedniego zebrania. 
3. Sprawozdanie z okresu między posiedzeniami (omówienie dwóch imprez sprzątania świata i 
za\\ odów strzeleckich - rozliczenie faktur) 
4. Omówienie zgłoszonych problemów przez mieszkru\ców na spotkaniu z dzielnicowym. 
5. Omówienie spraw dotyczących osiedla (plan przygotowania się do Pikniku Rodzinnego w 
czerwcu). 
6. Omówienie propozycji nagrodzenia dzieci i młodzieży które bardzo aktywnie uczestniczyły i 
udzielały się w życie społeczne szkoły i osiedla w roku szkolnym 2017/2018. 
7. Zapytania członków RO i ZRO 
8. Wolne wnioski 
9. Zakończenie obrad 

Ad.1 

Przewodnicząca otworzyła zebranie o godz. 17:30 i stwierdziła prawomocność obrad na podstawie 
listy obecności. 

1.Ad.2 

Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z poprzedniego zebrania RO. Obecni nie wnieśli uwag. 
W głosowaniu za przyjęciem protokołu brało udział 9członków RO. 

Ad.3,4 

Najważniejsze sprawy dotyczące osiedla poza podstawowymi dotyczącymi stałych działań, 
przewodnicząca zdała sprawozdanie z organizowanych dwóch imprez (sprzątanie świata i zawody 
strzeleckie - rozliczyła faktury). 
Podczas spotkania mieszkru\ców z dzielnicowym głównie omawiano zagrożenia dla osób starszych 
którzy narażeni są na różnego rodzaju oszustwa. Omawiano nowe metody oszustów. Ponadto 
omawiano problemy związane z przeciągającym objazdem przez osiedle w związku z inwestycją na 
ul Przyjaźni . Zauważono problem z przejściami dla pieszych, a dokładniej ich brakiem w rejonie 
Parku Lotników czy poczty. Odległości między poszczególnymi oznakowanymi przejściami są zbyt 
odległe co generuje konieczność przechodzenia przez ulicę w niedozwolonym miejscu. 
Wystosowano pismo do UM w tej sprawie. 



Ad.S 

Zebrani dyskutowali jakie dodatkowe atrakcje przygotować na zaplanowany Piknik Rodzinny. 
który ma się odbyć w czerwcu. 
Przewodnicząca przedstawiła projekt pikniku i ustalenia jakie są już gotowe. 
W związku z zniszczeniem części koszulek jakie członkowie RO noszą podczas imprez 
postanowiono o ich uzupełnieniu. 
Poza tym ustalono konieczność dokupienia dodatkowego rozkładanego namiotu. 

Ad. 6 
Omówiono formę nagrodzenia dzieci i młodzieży, które bardzo aktywnie uczestniczyły i udzielały 
się w życie społeczne szkoły i osiedla w roku szkolnym 2017/2018. U stal ono ze wzorem z lat 
poprzednich w porozumieniu z RO Przyjaźni i Lenartowice zakupione zostaną drobne upominki. 

4) Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadząca posiedzenie zamknęła je o godz. 19:00 

W załączeniu: 
1. lista obecności 

Prowadząca posiedzenie 

Przewod k ący Zarządu 
OSiedl B CHOWNIA 


